
Overlast van buren is een gedragsprobleem. Die valt bij mij in dezelfde categorie als moordenaars, 
verkrachters, geweldplegers, inbrekers en andere criminelen. De maatregelen die wij tegen overtreders en 
misdrijven vandaag de dag inzetten lossen het onderliggende gedragsprobleem niet op. De overheids is 
erg sterk in het proberen in te dammen van de primaire effecten van het gedragsprobleem. Maakt heel 
veel regels en wetten, maar heeft nauwelijks de mogelijkheden om de grote groep criminelen in te 
dammen. Vrijheidsstraffen, boetes en directe aanwijzingen van het primaire probleem (in dit specifieke 
geval muilkorven van honden, muziek installatie meenemen, tot allerlei bevelen tot beperkende 
maatregelen) werken niet. Dat komt omdat het onderliggende gedragsprobleem niet wordt aangepakt. Er 
bestaan maar 3 oplossingen (op dit moment in de tijd, met de huidige stand van de wetenschap):
1. Doodstraf, meest effectieve maatregel: het probleem is dan daadwerkelijk weg, maar daar zit je met een 
proportionaliteitsprobleem wat betreft de overtreding/misdrijf
2. Fysieke lijfstraffen met keiharde tucht in solitair verband in een strafkamp, dat geeft meer ruimte aan 
het proportionaliteitbegingsel
3. Drogeren van de delinquenten is de meest humane vorm, maar kost veel onderhoud en controle.

Het meest belangrijke wat uit ons recht gehaald moet worden is dat de omstandigheden van de verdachte 
(in dit specifieke geval de overlastgever) onderdeel zijn het proces. Daar moeten we mee stoppen. De 
overheid moet ingrijpen bij de feitelijke overtredingen/misdrijven. Dat blijkt al lastig genoeg. De 
omstandigheden zijn niet relevant. Er zijn per overtreding/misdrijf een aantal zeer voor de hand liggende 
redenen (omstandigheden) waar de daad gerechtvaardigd is. Zo zal bij moord (wel of niet met 
voorbedachte rade) het beschermen van je eigen leven, een ander zijn leven (of levens) en de 
staatsveiligheid omstandigheden zijn om geen vervolging in te stellen. Dat je uit het verkeerde milieu 
komt, een IQ van een garnaal hebt of psychisch niet lekker in je vel zit, zijn geen redenen om direct tot 
strafrechtvervolging over te gaan en deze omstandigheden niet mee te wegen. 
Na 150 jaar "moderne" strafrechtvervolging zijn we beland in een maatschappij dat de samenleving zich 
erg makkelijk laat terroriseren door een relatief kleine groep burgers die zich niet willen of kunnen 
aanpassen. Het idee van resocialisatie is een farce: er is zelfs een statistische term ontstaan dat de huidige 
manier niet werkt; recidive. Laten we stoppen met onze kop in het zand te steken. Zolang de wetenschap 
niet in staat is om gedragsproblemen met een pilletje daadwerkelijk (met 100% garantie) kan oplossen, 
moeten we stoppen met bakken met geld uit te geven aan burgers die gewoon niet willen samenleven.
Optie 1 en 2 zijn voor mij de enige maatregelen die aan de achterkant van dit probleem de huidige 
criminelen en overtreders daadwerkelijk voor eens en altijd uit onze samenleving verwijderen.
Wel zul je de voorkant van het probleem moeten aanpakken. Mijn stelling is dat van de huidige groep 
criminelen van 18 jaar of ouder, er maar een heel klein deel (<10%) bij geboorte al gedoemd zijn om het 
slechte pad op te gaan: hoe die persoon ook wordt opgevoed. In onze "westerse" samenleving is er bar 
weinig sturing aan de opvoeding van kinderen. Dat wordt als een groot goed gezien, maar feit is dat het 
grootste deel van de criminelen het gevolg is van opvoeding, sociaal-economische omstandigheden en 
persoonlijkheidskenmerken die daar niet mee overweg kunnen. Door een veel grotere overheidscontrole 
op alle burgers in te richten, kan van geboorte tot de dood, veel meer problemen kunnen worden 
voorkomen. Maatregelen zullen dan niet geschuwd moeten worden. In een sociaal zwakke gezin met 
meerdere problemen met beide ouders (alcoholisme, geloof, gedragsproblemen) dient na het eerste kind, 
directe uithuisplaatsing plaats hebben en verplichte sterilisatie van beide ouders en zij vervallen dan direct 
naar optie 2 van mijn eerdere betoog. 
Door zowel de voorkant als achterkant consequent en daadwerkelijk uit te voeren, verwacht ik na een jaar 
of 10 spectaculaire daling in alle vormen van criminaliteit. 
Blijven aanmodderen zoals we het nu doen, gaat niets opleveren.


